

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 14-04-2026 01:01:57 PM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 14-04-2026 01:01:57 PM الموضوع: رأي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات
Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Alotman Group International - Certified Public Accountant as follows:-	نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة مجموعة العثمان الدولية-محاسبون قانونيون كما يلي:-
Type of Report: Qualified	نوع التقرير: تحفظ
Company's opinion:	رأي الشركة:
With reference to the reservations expressed by the company's auditors, Al-Othman International Group, as outlined in their report, and the company's opinion and actions taken: We would like to inform you that the company agrees with the reservations expressed by Al-Othman International Group, the company's auditors, as presented in the consolidated financial statements and the independent auditor's report for the fiscal year ending December 31, 2025. 1- Net receivables and dues from related parties amounted to JOD 45,594,629. The company has not yet made a provision for these receivables and is continuing its efforts to recover these amounts through settlements and follow-up. It should be noted that the majority of these receivables are owed to companies in Syria and Lebanon. 2- We have not received confirmation of certain amounts owed from receivables and payables. The company is still pursuing confirmation of these receivables and will provide them to the auditor. 3. Regarding the reservation by Industrial and Real Estate Investors Company concerning the payment of 9,065,260 Jordanian Dinars, the company is in an advanced stage of negotiations to reach a final resolution regarding this amount, and a disclosure will be made upon signing the agreement. 4. Regarding the reservation concerning the loan guarantees, an agreement has been reached with the companies related to this loan to provide us with the necessary supporting documents. 5. Regarding the reservation concerning the savings resulting from the	اشارة الى تحفظات مدققي حسابات الشركة السادة (مجموعة العثمان الدولية) التي وردت ضمن تقريره ورأي الشركة والاجراءات التي قامت بها الشركة : نود اعلامكم ان الشركة توافق على تحفظات السادة مجموعه العثمان الدولي مدققي حسابات الشركة التي وردت في القوائم المالية الموحدة وتقرير مدقق الحسابات المستقل للسنة المالية في 31 كانون الاول 2025-بلغ صافي الذمم المدينة والمطلوبه من أطراف ذات علاقة مبلغ 45,594,629 دينار أردني ، ولم تقم الشركة بتكوين مخصص لهذه الذمم، لا زالت الشركة تحاول استرداد هذه المبالغ عن طريق التسويات ومتابعتها علما بان هذه الذمم الحصه الاكبر فيها لشركات في سوريا ولبنان . 2-لم يتم تزويدنا ببعض التأييدات الخاصة بالمبالغ المطلوبة من الذمم المدينة والدائنة ، لا زالت الشركة تتابع الحصول على تاييدات هذه الذمم وستم تزويد المدقق بها. 3 بالنسبة لتحفظ شركة المستثمرون الصناعية والعقارية بسداد بمبلغ 9,065,260 دينار أردني، فان الشرك بمرحلة متقدمة من التفاوض للوصول الى حل نهائي بخصوص هذا المبلغ وسيتم الافصاح حال التوقيع على الاتفاقية . 4- بالنسبة لتحفظ اسناد القرض تم التوصل مع الشركات ذات العلاقة بهذا القرض لتزويدنا بالتأييدات . 5- بالنسبة لتحفظ الوفر الناتج عن تسوية قرض بنكي ضمن الإيرادات الأخرى تم تحقيق وفر من تسوية بنك لبنان والمهجر (1,203,202) دينار بالمقابل تم زيادة مخصص الخسائر الائتمانية المتوقعة لذمم اطراف ذو العلاقة بنفس المبلغ .

settlement of a bank loan within other revenues, savings of 1,203,202 Jordanian Dinars were realized from the settlement with Bank of Lebanon and the Diaspora. Conversely, the provision for expected credit losses for related parties was increased by the same amount.	
Date of auditor’s report: 30-03-2026	تاريخ تقرير المدقق: 2026-03-30
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: hanadi aqarbawi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: hanadi aqarbawi